
 

ПРОТОКОЛ 

 

засідання кафедри харчової хімії та експертизи № 4 від   2.11.2023 

                                        

       Головуючий доц. Капустян А.І. 

       Секретар доц. Озоліна С.О. 

 

      Присутні: зав. кафедри Капустян А.І., професори: Черно Н. К., 

Бельтюкова С.В., доценти: Антіпіна О. О., Гураль Л.С., Малинка О. В., 

Шарахматова Т.Є.. Науменко К.І., Озоліна С.О., Доценко Н.В., Кузнєцова 

І.О., асп. Єршова К.С., зав. лабораторіями: Терлецька Т.З., Цимбалюк А. М., 

інженери: Соколи Л.В., Прилєпова Л.П., Шаповал О.В., Іськова О.О., 

Бойченко В.Д., Денісюк Н.О.  
 

      ПОРЯДОК ДЕННИЙ 
 

1. Підсумки проходження дослідницької практики здобувачами СВО 

«Магістр» і заходи по підвищенню її ефективності 

     Доц.. Науменко К.І. 

2. Обговорення відкритої лекції зав. каф. ХХ та Е  д.т.н. Капустян А.І., 

3. Про наповнення сайту Мудл    

.        Доц.. Антіпіна О.О. 

    3. Про стан оновлення інформації на сайті кафедри  

    Доц.. Науменко К.І. 

4. Про стан оновлення документації кафедри 

Зав. лабораторіями 

5. Стан підготовки ОП та навчальних планів бакалаврів та магістрів 

Гаранти освітніх програм 

6. Затвердження результатів олімпіади 

Доц. Гураль Л.С., доц.. Антіпіна О.О. 

7. Про запобігання корупції 

Доц. Шарахматова Т.Є. 

 

 

Слухали: 
 

1. Підсумки проходження дослідницької практики здобувачами СВО 

«Магістр» і заходи по підвищенню її ефективності 
 

          Доц.. Науменко К.І. доповіла наступне. 

Студенти СВО «Магістр» II року навчання, які навчаються на денній формі 

навчання, проходили дослідницьку практику з 28.08.2023 по 24.09.2023 р. 

згідно наказу № 229-03 від 21.06.2023 року, спеціальності 181 «Харчові 

технології» освітньо-професійної програми «Технології молока, жирів і 



продуктів для індустрії краси» на наступних підприємствах: ТОВ 

«ГОРМОЛЗАВОД» - Лісовий Р.І., Стебловська А.В., Марініч О.С., Трубніков 

В.А. та Жекова А.І.; ТОВ «АВА» - Гладкіх Р.Д., Королюк Н.А. та Ананко 

А.С.; ТОВ «ОРГАНІК ОЙЛЗ» - Ганущак М.Я., Кучерак П.В. та Суглобов 

О.В. За освітньо-професійної програми «Контроль якості та безпечності у 

харчовій промисловості та в індустрії краси» на підприємстві ТОВ 

«ГОРМОЛЗАВОД» - Бондаренко Д.А., Беліченко В.М., Москалюк Е.В., 

Настрадін В.В., Гончаренко С.С., Сідлецька Г.А., Жекова А.І., Сеник І.В., 

Лисиця О.П. та Могилянський М.О. СВО «Магістр» II курсу заочної форми 

навчання, які навчаються на спеціальності 181 «Харчові технології» освітньо-

професійної програми «Технології молока, жирів і продуктів для індустрії 

краси» на наступних підприємствах: проходили дослідницьку з 28.08.2023 до 

24.09.2023 р. на: ПАТ «Комбінат «Придніпровський» - Ескіна Г.О.; ТОВ 

«Хмільницький завод» - Вдовиченко О.М.; ТОВ «ГОРМОЛЗАВОД» - 

Ільченко В.В. та Скрипніченко С.К. За ОПП «Контроль якості та безпечності 

у харчовій промисловості та в індустрії краси» на наступних підприємствах: 

проходили дослідницьку з 28.08.2023 до 24.09.2023 р. на: ТОВ «АВА» - 

Балтажи В.П. та Тиндюк К.С.; ПП «ІЗЯСЛАВМОЛПРОДУКТ» - Мирончук 

О.І.; ТОВ НВП «АРІАДНА» - Даниленко Н.Г.; ТОВ «ГОРМОЛЗАВОД» - 

Зубенко В.П.; ТОВ «СІСС ГРУПП УКРАЇНА» - Мамій В.А.; ТОВ «Дельта 

Вілмар Україна» - Цибульська О.В. 

Заходи щодо підвищенню ефективності практики  - це укладання угод з 

новими підприємствами харчової галузі. 

2. Обговорення відкритої лекції зав. каф. ХХ та Е  Капустян А.І.,. 

     Проф. Черно Н.К. зазначила, що Капустян А.І.,.читає лекції на високому 

науковому та методичному рівні. За останні роки можна спостерігати ріст 

викладацької майстерності, і це при тому, що вона викладає різні дисципліни, 

які відрізняються за ступеню складності матеріалу і підходами щодо його 

подання здобувачам. При викладанні матеріалу відчувається , що Капустян 

А.І. активно бере участь в науковій роботі, підвищує свій професійний 

рівень. 

     Доц. Шарахматова Т.Є. підкреслила, що  Капустян А.І. зарекомендувала 

себе цілеспрямованим, наполегливим фахівцем, який постійно підвищує свій 

професійний рівень. За останній рік вона опанувала декілька нових 

навчальних дисциплін, і всі вони добре ілюстровані, викладаються на 

високому рівні. 

3. Про наповнення сайту Мудл    



Доц.. Антіпіна О.О. доповіла, що на сайті Мудл представлений 

матеріал до всіх освітніх компонентів, що викладаються кафедрі. Зараз у 

зв’язку із складанням силабусів за новою формою, викладачі активно 

працюють над коригуванням матеріалів, які представлені на сайті Мудл. 

Викладачі обмінюються досвідом, удосконалюють методичні матеріали. 

 

4. Про стан оновлення документації кафедри 

Зав. Лабораторіями Терлецька Т.З., Цимбалюк А.М. доповіли, що в 

лабораторіях  є плани, програми проведення лабораторного практикуму. 

Викладачі ретельно слідкують зо оновленням цих матеріалів. Оновлюються 

інструкції з техніки безпеки. В кожній лабораторії ї журнали , де фіксується 

проведення інструктажів з техніки безпеки. 
 

5. Стан підготовки ОП та навчальних планів бакалаврів та магістрів 

Доц. Гураль Л.С. доповіла, що робота над ОП для магістрів завершена, 

вона представлена на сайті. Щодо ОП для бакалаврів, робота проводиться, 

йдуть консультації зі стейкхолдерами, випускниками кафедри щодо її 

вдосконалення. Йде робота над коригуванням навчальних планів для 

магістрів і бакалаврів, пропонується введення нових вибіркових дисциплін. 

Робота триває.  

 



 

6. Про запобігання корупції 

Доц. Шарахматова Т.Є нагадала про заходи щодо посилення боротьби з 

корупційними проявами та їх профілактики. необхідність дотримання 

антикорупційної програми ОНТУ. 

 

 

Ухвалили: 

 

1. Схвалити підсумки проходження дослідницької практики здобувачами 

СВО «Магістр». Підвищенню ефективності практики  можуть сприяти  

укладання угод з новими підприємствами харчової галузі. 

2. Д.т.н. Капустян А.І. є висококваліфікованими фахівцем, який читає 

лекції на високому науковому та методичному рівні. 

3. Схвалити роботу викладачів над удосконаленням методичних 

матеріалів, які представлені на сайті Мудл.  

4. Констатувати, що в лабораторіях кафедри документація оновлюється. 

Здобувачі, які працюють в лабораторіях, мають можливість 

ознайомитися з нею. 

5. Зазначити, що робота над ОП для бакалаврів і навчальними планами 

йде інтенсивно. Рекомендувати в подальшому мати більш тісні зв’язки 

зі стейкхолдерами, випускниками кафедри, які працюють за фахом.  

6. Затвердити результати проведення олімпіади на кафедрі. 

7. Всім співробітникам необхідно дотримуватись антикорупційної 

програми ОНТУ. 

 

 

 

Головуючий         ПІДПИСАНО           Антоніна КАПУСТЯН    

 

Секретар               ПІДПИСАНО                     Софія ОЗОЛІНА 

 

 
  

 


